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Vragen m.b.t. SB Samenwerkingsovereenkomst doorfietsroute Utrecht-Hilversum 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PvdD 1 In hoeverre zal de aanleg van de 

doorfietsroute Utrecht-Hilversum leiden tot 
het verdwijnen van groen?  

Het fietspad dat in wegbeheer is van de 
provincie Utrecht willen we iets gaan 
verbreden. Hier ligt nu een weiland.  
 

 2 Zo ja, om hoeveel m2/aantal bomen gaat 
het? 

Het gaat in totaal om een oppervlakte van 
0,004 km2 aan weiland dat we gaan 
omzetten naar asfalt en bermen. Er worden 
in de provincie Utrecht geen bomen gekapt.  
 
Voor het gedeelte in de provincie Noord-
Holland zullen wel bomen gekapt gaan 
worden. Dit fietsproject stond al op de 
planning voordat de studie naar deze 
doorfietsroute startte. De provincie Noord-
Holland volgt hiervoor de gebruikelijke 
ruimtelijke procedures inclusief inspraak. 
 
Bij het ontwerp van het fietspad in Noord-
Holland is het uitgangspunt geweest om 
zoveel mogelijk bomen te sparen. Het 
fietspad loopt niet rechtdoor maar gaat 
zoveel als mogelijk om bomen heen, daar 
waar dat veilig kan. Het nieuwe fietspad 
komt deels in NNN-gebied te liggen. Deze 
overschrijding wordt gecompenseerd door 
elders NNN-gebied toe te voegen en de 
natuurwaarde te verhogen.  

 
     
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    
    

 


